
 

 

 

 

 

Besluitenlijst van de Commissie Ruimte & Economie 
Raadhuis De Paauw,  

 
Aanwezig: Voorzitter: dhr. Becker en mw. Erwich    

 Secretaris: mw. De Schipper    
 VVD: mw. Deursen, mw. Erwich en mw. De Vos van  

Steenwijk 
 WWW: dhr. Boon   
 CDA: dhr. Knevel, dhr. Overdevest en dhr. Stolk  
 D66: dhr. Bloemendaal   
 PvdA: dhr. Van Noort     

 GL: dhr. Claassen     
 DLW: dhr. Paulides      
 Namens het college: wethouders Beimers en De Lange   

 
 

1. Opening, mededelingen en vaststelling 

agenda 
 

De voorzitter opent de vergadering en aansluitend 

wordt de agenda ongewijzigd vastgesteld 

2. Spreekrecht burgers 
 

Insprekers: 
 
Mw. Martens, secretaris scouting Willibrord, 

namens  gebruikers buurtcentrum Oostdorp over 
onderhoud  van dit buurtcentrum (agendapunt 8) 
 
Dhr. Bajema namens de Watersportvereniging 
Wassenaar over startnotitie recreatie (agendapunt 
10) 
 

3. Vaststellen besluitenlijst vorige 
vergadering 

 

Aan de lijst van aanwezigen wordt mw. De Vos van 
Steenwijk toegevoegd. Aldus gewijzigd wordt de 

besluitenlijst vastgesteld. 
 

4. Vragenhalfuurtje 
 

Dhr. Claassen stelt vragen n.a.v. uitspraken 
onderzoekers windmolens op zee binnen de 12-
mijlszone. Wethouder De Lange vindt uitlatingen 
onderzoekers adviesbureau ongelukkig. Zienswijze 
blijft gehandhaafd. 
Dhr. Overdevest over recreëren in de natuur op 
het zgn. Polderpad/zandpad als voetpad. Lijkt nu 

een ruiterpad. Voldoet uitvoering aan de 
verwachting? Wethouder geeft aan dat werk nog in 
uitvoering is, geraamde kosten gaan meevallen.  
Doelstelling blijft recreatief gebruik voor het gebied. 
Ontwikkelingen zullen door het CDA kritisch worden 

gevolgd. 
 

5. Lijst ingekomen stukken 
 

Van de lijst wordt kennis genomen. 

6. Centrum Verkeersplan 
 

In de commissie passeren verschillende varianten 
op het voorgestelde Centrum Verkeersplan de 

revue, welke mogelijk een reële optie zijn voor een 
goede verkeerscirculatie. De opties zoals zijn 



 

 

ingebracht zullen nog nader worden onderzocht. 
Daartoe zal voor de raadsvergadering van 10 maart 

o.a. contact worden gezocht met C1000. Ook zal de 

klankbordgroep worden geraadpleegd. De 
klankbordgroep is echter niet geheel representatief. 
Discussie is er vooral over de verkeerscirculatie 
en de parkeervoorzieningen en het ontbreken 
van onderbouwingen van de gemaakte keuzes. Ook 
is er geen inzicht in de alternatieven. 
Daarnaast wordt de mogelijkheid geopperd over het 

doen van proeven, alvorens tot het instellen van 
maatregelen over te gaan. 
Discussie is er over de gehanteerde prioritering: 
veiligheid, leefbaarheid, bereikbaarheid. 
De situatie rondom het Tuinpad (inbreng raadslid 
Stolk) zal nog worden aangepast. 
 

De woordvoerders worden het niet eens over het 
voorliggende plan. Een deel van de maatregelen 
kan wel degelijk worden ondersteund, maar er zijn 
mogelijk betere alternatieven. Een deel van de 
commissie wil dat nu wordt doorgepakt, maar wil 
wel graag een evaluatie inbouwen om na te gaan of 

de doelen zijn behaald, een ander deel heeft nog 
veel vragen en vraagt zich af wat deze doelen zijn. 
 
Ook is discussie over de vraag of de maatregelen 
los van elkaar kunnen worden beoordeeld, of dat 
juist de samenhang essentieel is voor een door de 
raad te nemen besluit. 

 

De portefeuillehouder gaat met de inbreng van de 
diverse fracties aan de slag: aanleveren 
onderbouwing, benoemen en nader onderzoeken 
van aangedragen alternatieven, voorgestelde 
logische wijzigingen en gaat in ieder geval voor de 
raadsvergadering van 10 maart in overleg met 

diverse partijen (C1000, klankbordgroep). 
 

7. Verkeersagenda 
 

De commissie staat kort stil bij de reden van 
agendering van de informatiebrieven. Deze is 
vooral gelegen in het feit dat de raad in september 

2013 is gevraagd een prioritering aan te brengen  
in de projecten (raadsvoorstel), maar dat de 
daarvoor aangeleverde informatie niet afdoende 

was. Vervolgens is de toegezegde informatie niet 
aangeleverd en is  het college gaan prioriteren. 
Enkele woordvoerders voelen zich hierdoor niet 
meer betrokken en bovendien is sturing nu lastig.  

 
De commissie wil graag alsnog de achtergronden 
vernemen van de 6 projecten die niet op de 
Verkeersagenda staan (raming van de projecten en 
de te verwachten subsidies). Alleen aan de hand 
van deze inzichten kunnen prioriteiten worden 
gesteld en eventueel worden bijgestuurd 

 
De portefeuillehouder zal deze informatie schriftelijk 
aan de commissie verstrekken. 
 

8. Onderhoud buurtcentrum Oostdorp 

 

De commissie kan zich vinden in de voorgestelde 

onderhoudsplan. Wel wordt de portefeuillehouder 
opgeroepen om een visie op gemeentelijke 
accommodaties (accommodatiebeleid) te 
ontwikkelen. De wethouder meldt dat hier aan 
wordt gewerkt. De commissie ziet hierover graag 
een startnotitie tegemoet. 



 

 

Navraag bij de portefeuillehouder of er nog meer 
van dit soort gebouwen zijn, waarbij door het 

ontbreken van een visie sprake is van achterstallig 

onderhoud, leert dat dit meevalt. Het gaat over dit 
gebouw, De Paauw en de Warenar.  
De commissie roept de wethouder op om  uit 
efficiencyoverweging ook een verbreding van het 
gebruik/multifunctionaliteit  (bijv. loketfunctie op 
gebied van de zorg) na te streven en daarbij ook 
het uitgangspunt van een kostendekkende huur 

voor ogen te houden. 
 
De afspraak ‘Knevel-De Lange’ wordt herbevestigd. 
Na aanbesteding, bestek komt onderwerp terug in 
de raad/commissie. In het kader van de 
aanbestedingstraject wordt commissiebreed 
aandacht gevraagd voor de lokale ondernemers. 

 
De commissie adviseert de raad dit onderwerp  in 
zijn vergadering van 10 maart te behandelen als 
hamerstuk. 
 

9. Krediet Parkmanagement Maaldrift 
 

Dhr. Lettinga en dhr. vd Holst spreken namens 
Vereniging Parkmanagement Maaldrift in over het 
krediet Parkmanagement Maaldrift. Zij lichten toe  
waarom subsidie is aangevraagd.  Redenen zijn: 
garanderen veiligheid, beheer en onderhoud terrein 
en beter kunnen maken van afspraken met de 
gemeente om doelstellingen te kunnen bereiken. 

 
De commissie kan zich vinden in het beschikbaar 

stellen van het krediet, waarbij geconstateerd 
wordt dat sprake is van voorfinanciering. Raadslid 
Claassen wil zich nog nader beraden, het initiatief 
is goed, maar de gepresenteerde basis is nu te 
zwak om nu al knopen door te hakken. 

 
Raadslid Boon vraagt om een nadere 
onderbouwing van de genoemde 0,5 tot 1,5 fte in 
de werkorganisatie voor deze door de gemeente te 
faciliteren ontwikkeling. Hier is sprake van een 
verkapte subsidie, dat kan niet de bedoeling zijn. 

De portefeuillehouder meldt dat kostentoerekening 
op uren in de GR Duivenvoorde geen gebruik is en 
dat dit dus binnen de reguliere organisatie zal 

worden opgelost. Raadslid Boon persisteert op een 
nadere onderbouwing. De portefeuillehouder geeft 
aan deze tijdig te zullen aanleveren voor de raad 
van 10 maart. 

 
De commissie adviseert de raad het voorstel over 
te nemen en dit als bespreekstuk te behandelen in 
de raad van 10 maart 2014 
 

10. Startnotitie recreatie Wassenaar 

 

De commissie kan zich vinden in de voorliggende 

startnotitie.  
Wel wordt verzocht nog  toe te voegen een 
foto/beeld van de situatie van waar we nu staan op 
het gebied van recreatie. Ook wordt nogmaals 

benadrukt dat de essentie is dat recreatie bijdraagt 
aan Wassenaar als vestigingsplaats en dat het de 

kwaliteit van het landschap versterkt binnen de 
kaders van behoud van datzelfde  landschap. 
 
Op de vraag van raadslid Van Noort zegt de 
wethouder toe te zullen checken of ook het creëren 
van bed-and-breakfastmogelijkheden in de notitie 



 

 

zijn opgenomen en zo nodig alsnog zullen worden 
toegevoegd. N.a.v. van de inspreker vult 

portefeuillehouder nog aan dat ook 

watersportmogelijkheden nog in de startnotitie 
nadrukkelijker zullen worden opgenomen. 
 
De commissie adviseert de raad dit onderwerp  in 
zijn vergadering van 10 maart te behandelen als 
hamerstuk. 
 

11. Uitkomst onderzoek alternatieven 
onkruidbestrijding 
 

De commissie kan zich vinden in het voorliggende 
voorstel. 
Raadslid Overdevest verzoekt wel naar biologische 
alternatieven voor het borstelen te blijven zoeken. 
De wethouder zegt dit toe. 
 

Het ontwerpbesluit zal worden aangepast in die zin 

dat een verwijzing zal worden gedaan naar het 
onderliggende initiatiefvoorstel van raadslid 
Claassen en de brede steun hiervoor in de raad. 
Daarnaast zal in het besluit een evaluatieopdracht 
worden opgenomen. 

 
De commissie adviseert de raad dit onderwerp  in 
zijn vergadering van 10 maart te behandelen als 
hamerstuk. 
 

12. Ontslag lid commissie Welstand en 

Cultureel Erfgoed (WCE) 
 

De commissie bedankt mw. Goemans voor haar 

jarenlange deskundige bewezen diensten en 
verzoekt de griffie dit middels een brief aan mw. 
Goemans kenbaar te maken. 

 
De commissie en portefeuillehouder onderstrepen 
het belang van een kwalitatieve borging van de 
commissie WCE. 

 
De commissie adviseert de raad dit onderwerp  in 
zijn vergadering van 10 maart te behandelen als 
hamerstuk. 
 

13. Terugkoppeling evaluatie en voortgang 
erfgoedbeleid: stand van zaken 
paraplubestemmingsplan en 
aanwijzingsbeleid 

 

De commissie bespreekt de informatiebrieven die 
hierover zijn gestuurd en informeert naar het aantal 
objecten (lijst informatiebrief en lijst parapluplan 
zijn niet gelijk), de toegankelijkheid van de 
informatie op de website en vraagt aandacht voor 

de communicatie in die zin dat het verschil duidelijk 
wordt gemaakt tussen het zijn van gemeentelijk 

monument en de beschermende status via het 
bestemmingsplan.  
 
De portefeuillehouder zegt een geactualiseerde lijst 
toe aan de commissie. 
 

14. Terugkoppeling gemeenschappelijke 
regelingen 

 

AB Avalex. In het AB is een lid benoemd uit Delft, 
als opvolger voor Vokurka en burgemeester 
Hoekema is aangewezen als voorzitter van Avalex. 
Daarnaast is er besluit genomen over de schikking 
met de oud-directeur van Avalex binnen de 
daarvoor beschikbare bandbreedte, waarmee 

gerechtelijke procedures zijn voorkomen. 
 
Vandaag is de intergemeentelijke stuurgroep 
afvalbeleid bijeengekomen en is een proeve van 
gezamenlijk afvalbeleid besproken. 
 

15. Toezeggingen 
 

De nog openstaande toezegging blijft gehandhaafd. 



 

 

16. Sluiting 
 

De voorzitter sluit de vergadering om  00.30 uur. 

 

Vastgesteld in de openbare vergadering van de 

Commissie Ruimte & Economie d.d. 14 april 2014 

 

De voorzitter,     De secretaris, 


